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S’ha netejat l’àrea de descans del Molinet. És competència de la 1) 
Conselleria d’Infraestructures i Transport, però com que no ens han 
fet cas en la nostra petició, ho ha fet la gent de l’ajuntament.
S’ha demanat a la Conselleria d’Agricultura retardar les obres de 2) 
pavimentació del nucli antic i mobiliari per a l’alberg, demanades 
en la subvenció del RURALTER. De començar a final del 2009, es 
retardarà fins principi del 2010. Els motius són pel finançament i 
logístics.
Ens han concedit els dos projectes demanats per al Pla Camps, un 3) 
és arreglar el C/Desamparats i Roqueta, i l’altre canviar gran part de 
l’enllumenat de la part nova de la localitat. Agraïm a la Generalitat 
Valenciana la celeritat en l’adjudicació i esperem que actuen igual en 
el finançament.
L’Excma. Diputació de Castelló deixarà de subvencionar la recollida 4) 
de paper i cartró a les poblacions a partir de l’1 d’octubre, lo que 
representarà una despesa afegida als pressuposts d’este Ajuntament 
de més o menys 6.000 € anuals. Tant Generalitat com Diputació, cada 
vegada fiquen més dificultats per a facilitar el reciclatge i abaratir els 
costos del tractament dels Residus Sòlids Urbans, en mesures com 
la que ha pres la Diputació o el retràs en la posada en marxa del Pla 
Zonal de RSU de la Zona I per part de Conselleria de Medi Ambient.
S’ha canviat la campana de la cuina del local de convivència dels 5) 
Pensionistes i Jubilats, per una de més gran.
Les obres que va fer la Conselleria de Medi Ambient per a un pou 6) 
de sequera, al pou de Cania, van deteriorar molt el camí. Ficats en 
contacte l’ajuntament en Conselleria, l’empresa que fa l’aforament ha 
arreglat els desperfectes.
S’ha demanat al Servei Valencià de Salut que cobrisca el més aviat 7) 
possible el lloc de Treballadora Social que estos dies ha quedat vuit 
al Centre de Salut, i també el de Pediatra que quedarà vuit al més 
d’agost.
Després de donar-li una ullada al “Diario de les Coves”, publicat pel 8) 
PP Covarxí, m’agradaria fer algunes puntualitzacions a més de les 
que han fet els meus companys:

On escriuen lo de “El pleno, convertido en un circo”, com es pot ser tan 
mentider i tergiversar tant les coses que passen als plenaris? Durant els 
plens no hi ha hagut cap insult per part del públic. Els únics insults que 
hi han hagut han segut per part del portaveu del Grup Popular que va 
titllar a un regidor del JNP de pallasso. Al finalitzar els plens sí que hi ha 
hagut algun que altre escamot o aldarull, igual de seguidors del JNP com 
del PP, propiciats per l’actitud desafiant del portaveu del PP, però açò ha 
sigut en contades ocasions.

Lo que expliquen que en informes i decrets d’alcaldia s’han tornat en 
un circ mediàtic televisiu, ho han de dir perquè ells marxen, perquè en 
informes, l’únic que han fet els membres del JNP, és informar. El que 
passe que no els agrade massa que s’informe, no els va agradar, com 
ells escriuen al seu diari, que s’arxivés la denúncia contra l’alcalde, o 
que es desestimés la querella contra dos funcionaris i un exalcalde. 
Però segurament el que menys els va agradar, va ser la quantitat de 
mentires i incongruències que van ficar en eixa querella, que van quedar 
en evidència al llegir-la en un passat ple.

Un altra cosa és l’abús de poder de l’alcalde en les sessions plenàries....., 
Sr. Miguel Zaragozá, quina llàstima que quan vosté dirigia els plens no 
hi hagués el servei que ara preste el Sr. Albella per a tots els covarxins 
i covarxines. He revisat, per gust, totes les actes de plens de la seua 
legislatura i, si jo faig abús de poder,......., què feia vostè?. En lo que 
portem de legislatura ha tingut més torns de paraula i rèplica vostè i el 
seu grup, que el partit socialista en tota la legislatura passada. A més a 
més vosté va fer fora per dues vegades a un membre de l’oposició, la 

primera abans de complir-se un any del seu mandat. Jo per si no se n’ ha 
adonat, encara no he fet fora a ningú, i motius me n’heu donat. 

Del tema de falta de documentació de l’expedient del plenari........, que 
sempre traus a col·lació a cada plenari, siga o no siga veritat, vinga o 
no vinga al cas, li recomane que llisga la revista Tossal Gros que tan li 
agrada i mire quantes vegades vostés es van oblidar d’afegir algun paper 
i després en parlarem.

En la part on fan referència a l’arxiu de la denúncia que van ficar contra 
mi, entenc que el PP no compartisca la decisió del Fiscal, però el que 
no entenc és que primer diuen que la respecten i més avall, literalment 
diuen “Por este motivo, el grupo popular explica que no descartan 
continuar con acciones legales, ya que consideran que este informe es 
una desfachatez bastante inconsistente que, además, no inclou l’informe 
del secretario del consistorio, que confimaba la incompatibilidad de los 
hechos”,......... estic segur que el PP covarxí continuarà en accions legals 
perquè semble que es troben com “peix en l’aigua” quan van als jutjats. 
El que no tinc tan clar és que al Fiscal en Cap de Castelló li faja massa 
gràcia que uns regidors diguen d’un informe emès per ell que “es una 
desfachatez inconsistente”, per que siga sabedor i actue de la manera 
que crega convenient, des d’este Ajuntament se li ha fet trasllat d’un 
“Diario de les Coves” perquè ho veja en primera persona.

Enllaçant amb tot açò, vaig a llegir un informe, que van fer i presentar, ja 
fa un temps, dos funcionaris municipals. És un treball que van fer Juan 
Albert i Mª Cinta Moliner  sobre la querella que Miguel Saragossà, en nom 
del Partit Popular de les Coves va ficar contra ells i contra l’exalcalde 
d’este municipi, Leoncio Marin. 

El llegiré ara a petició d’ells, perquè em van demanar que no ho fera fins 
que haguera conclòs el procés electoral al Parlament Europeu, ja que 
el partit en nom del qual es va ficar la querella contra ells, concorria a 
estes eleccions i no volien que es fera cap interpretació de tipus polític 
al respecte.  Tot i que,  ja us adelanto, és un informe tècnic, sense quasi 
marge per a la interpretació subjectiva i molt menys a l’atac contra  a 
qui els ha denunciat. És una anàlisi de dades fet per dues persones 
que coneixen molt bé el funcionament administratiu d’un ajuntament. 
És interessant. Segur que vos quedareu sorpresos, jo també em vaig 
sorprendre.

L’informe diu:

Quan vam conèixer l’existència de la querella que Miguel Zaragozà 
havia ficat contra nosaltres i contra l’exalcalde Leoncio Marin, el 
que més desitjàvem era, evidentment,  conéixer el seu contingut.  A 
l’espera que el Jutjat ens donara trasllat i ens cridara a declarar van 
passar mesos i mesos. Finalment això mai va ocórrer, ja que mai vam 
ser imputats ni tan sols se’ns va demanar que declararem. Com tothom 
sap, el Jutge  va decretar l’arxiu de la querella per inexistència de delit, 
una vegada va tindre les proves documentals. 

Tampoc vam haver d’anar a declarar quan aquesta decisió judicial va 
ser recorreguda per la part querellant ja que el recurs també va ser 
rebutjat pel Jutge.

Però quan a una persona li han ficat una querella,  resulta força difícil 
véncer el desig de conèixer, de saber-ho tot. Màxim quan se’ns acusava 
d’alguns dels delits més greus i més lletjos que poden cometre els 
funcionaris públics: prevaricació, falsedat documental i delit electoral.  

L’interès en saber què havia dit i escrit davant d’un jutjat en forma de 


